
INTERPELLÁCIÓ 

 

Tisztelt Polgármester Asszony! 

 

 

A közelmúltban került kinevezésre új igazgató a Kecskeméti Televízió élére. Az 
akkori híradások szerint a megválasztott vezető egy újszerű, választékos 
műsorstruktúrát ígért.  

 A Hírös.hu és a Kecskeméti Lapok főszerkesztőjeként tevékenykedő Bán János 
egy olyan Médiacentrum elsőszámú vezetőjeként így teljhatalmat kapott arra, 
hogy mind az elektronikus, mind a nyomtatott sajtóban és a helyi televízióban 
olyan változásokat hajtson végre, amire már régóta vágynak polgáraink. Az azóta 
eltelt időben azonban  nem történt változás, hacsak nem az, hogy rövid idő alatt 
a KTV több munkatársa felmondott, ezzel véleményem szerint veszélybe került 
a tv szolgáltatása. 
A tartalom sem változott, hiszen a megjelentetett híradások  szinte kivétel nélkül 
a kormánypárti siker propagandától hangosak a helyi Fideszes képviselők 
szerepeltetésével együtt. A Kecskemétet érintő országos ügyekről, melyben helyi 
politikusaink is érintettek, mintha nem is lennének ilyenek, hallgatnak. Ugyanígy 
az ellenzéki vélemények sem jelennek meg, pedig ez elvárható lenne egy 
kiegyensúlyozott, közös pénzünkből működtetett médiában. 
 

Tisztelt Polgármester Asszony! 

 
Arra kérem, hogy Tegye meg a szükséges intézkedéseket, hogy a kecskeméti 
emberek minél hamarabb valóban egy hiteles és változatos tájékoztatást 
kaphassanak városunk életéről.  

 

Kecskemét, 2016. december 7. 

 

Király József 

képviselő 

MSZP frakcióvezetője 


